
Revisionsberättelse gällande 2022 från Stockholms
Parasportförbunds lekmannarevisor

Som utsedd lekmannarevisor vid Stockholms Parasportförbunds årsmöte 2022
avger jag härmed min rapport.

Efter att följt styrelsens arbete genom att läsa styrelseprotokollen och granskat
dessa gentemot verksamhetsplan har jag kommit fram till följande slutsats:
Jag har inte hittat något att erinra mot utan ser att styrelsen har gjort ett gott
arbete och därför kan beviljas ansvarsfrihet för perioden.
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